
 
 
     P R O T O K Ó Ł   Nr  X/07  
 

Z obrad Sesji Rady Miasta i Gminy Dolsk odbytej w dniu 
14 maja 2007 roku  

 
 
   ad.1 Otwarcie X Sesji Rady Miasta i Gminy Dolsk  
 

Otwarcia X Sesji Rady Miasta i Gminy Dolsk Przewodniczący Rady 
Miasta i Gminy Dolsk Zbigniew Kierzkowski, który powitał zebranych  
i stwierdził, Ŝe na sali obecnych jest 13 radnych wobec czego rada 
władna jest do podejmowania uchwał  / lista obecności stanowi zal nr 1 
do protokołu /. 
 
Ad.2 Przyjęcie protokołu obrad IX Sesji Rady Miasta i Gminy 
Dolsk . 
 
W tym punkcie obrad Sesji Przewodniczący Rady Zbigniew 
Kierzkowski   stwierdził, Ŝe protokół z obrad IX Sesji Rady Miasta i 
Gminy Dolsk został sporządzony i znajduje się w Biurze Rady. 
Radni w stosunku do sporządzonego protokołu nie wnieśli Ŝadnych 
zapytań . 
 
Ad.3 Podjecie uchwał : 
 
A/wyraŜenia opinii o przekształceniu Szpitala w Śremie w wyniku, 
którego nastąpiłaby likwidacja Laboratorium w Pracownik  
Bakteriologicznej . 
 
W tum Punkcie obrad Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski 
poinformował radnych, Ŝe w obradach udział bierze Dyrektor Szpitala 
Tomasz Grottel oraz Starosta Tadeusz Waczyński . 
Wobec tego ,Ŝe do podjęcia są dwie uchwały dot. funkcjonowania  
Szpitala poproszono kompetentne osoby o przedstawienie uzasadnień w 
tych sprawach . 
W pierwszej kolejności głos zabrał Dyrektor Szpitala Tomasz Grottel 
,który  przedstawił aktualna sytuacje finansową szpitala i stwierdził m. 
innymi, Ŝe szpital został wybudowana na około 300 tys mieszkańców i 
wobec tego  na nasz teren jest on za duŜy aŜeby mógł się  utrzymać. 
Wiemy, Ŝe szpital w Śremie ma dobra opinie jednak musi być  
przeprowadzona gruntowna  przemiana . 
Wszystkie w zasadzie urządzenia techniczne są na wyczerpaniu ,sprzęt 
jest przestarzały. W tej chwili szpital jest bankrutem  i kwota potrzebna 
do dobrego funkcjonowania szpitala to 6- 7 mln zl .Sami sobie z tym 
nie poradzimy   
Jak nie moŜna leczyć dobrze pacjentów to tez jest dno . 
Nie chcemy zamknięcia szpitala  ,chcemy w ciągu roku ,dwóch lat  
przekształcić tak szpital  aŜeby nie był bankrutem ,czy taki cud jest 



moŜliwy chyba  tak ale musimy zastosować pewne narzędzia chociaŜby 
w podjęciu odpowiednich uchwał przez samorządy, które pozwolą na 
dalsze przemiany w szpitalu . 
Szpital ostatnio przechodzi duŜe zmiany ,chce my zrobić nowa 
pracownię  rentgenowska  na 3 stanowiska ,ultrasonograf ,przekształcić 
poszczególne komórki organizacyjne   oraz dokonać zmian w 
organizacji pracy pracowników 
Są to nie popularne posunięcia szczególnie Ŝe wiąŜą się ze 
zwolnieniami  
Wszystkie zmiany organizacyjne kosztują . 
Dla przeprowadzenia wszystkich reform jakie planujemy 
przeprowadzić w szpitalu potrzebna by była kwota 25 mln zł, których 
szpital nie posiada  ,starostwo równieŜ nie dysponuje  Ŝadnymi 
środkami  . 
Trzeba szukać innych sposobów na ratowanie szpitalna przed 
bankructwem . 
Pierwszy sposób to likwidacja laboratorium i pracowni 
bakteriologicznej – nie oznacza to całkowitej  likwidacji tylko przejecie 
laboratorium przez zakład niepubliczny  / wiemy Ŝe jest juŜ chętny na 
przejęcie tego laboratorium/,niepubliczny zakład proponuje  nam 
mniejsze koszty  za usługi w tym zakresie. 
Zakład ten stanie do przetargu  i jeŜeli wygra ten przetarg to równieŜ 
przeprowadzi remont laboratorium . 
Wprowadza nowa technologie ,która jest bardzo kosztowna / musi to 
być robione wszystko komputerowo /- ogólny koszt wyposaŜenia 
laboratorium to kwota 600 – 800 tys. zł/ 
W ciągu 3 miesięcy laboratorium przejdzie na kodowanie pacjentów . 
kod paskowy . i tylko ścisła kontrola pozwoli na zmniejszenie ogólnych 
kosztów . 
W laboratorium do tej pory pracuje 27 osób ,jest to przerost 
zatrudnienia i nowy pracodawca zobowiązany będzie zatrudnić 
wszystkich  przez okres 12 miesięcy  - kilka jednak osób otrzyma 
wypowiedzenia . 
 
Natomiast jeŜeli chodzi o likwidacje Oddziału  Pielęgnacyjno –
Opiekuńczego  w szpitali to wygląda to następująco: 
Oddział ten znajduje się na 5 piętrze i wchodzi się tam przez oddział 
Intensywnej Terapii. 
PrzecieŜ to jest złe rozwiązanie  i niemoŜliwe aŜeby to tak dalej 
wyglądało . 
Oddział Intensywnej Terapii to są cięŜkie stany, równieŜ na ten oddział 
opiekuńczy wchodzą ludzie starsi  i podatni na róŜne zakaŜenia . 
Tak nie powinno być ,równieŜ ten oddział nie powinien być oddziałem, 
gdzie chorzy przebywają tam miesiącami do końca swoich dni. 
 
Proszę radnych jeŜeli by chcieli zobaczyć jak ten oddział wygląda to 
zapraszam zawsze znajdę czas aŜ razem z państwem odwiedzić ten 
oddział, będziecie mieli wtedy obraz jak oddział wygląda a jak 
powinien wyglądać . 



AŜeby moŜna było utworzyć ten oddział w innym miejscu potrzeba 
odpowiednich środków  / powinna tam być równieŜ rehabilitacja 
logopeda ,budynek teŜ wymaga remontu tj. kwota 3,5 mln zł. 
Z naszych pieniędzy szpitalnych nie moŜemy wkładać pieniędzy na ten 
oddział. 
Te wszystkie proponowane państwu zmiany  maja spowodować ,Ŝe 
szpital  przestanie przynosić straty i pozwoli  na sfinansowanie  
wyposaŜenia szpitala z wypracowanych dochodów . 
 
W dalszej kolejności głos zabrał Starosta Śremski Tadeusz Waczyński 
Podziękował Panu Przewodniczącemu za zaproszenie na obrady Sesji 
,gdyŜ osobisty kontakt  to duŜo więcej jak pisemne odpowiedzi .Liczy 
na to, Ŝe częściej  będzie zapraszany na obrady tej rady  z których to 
zaproszeń zawsze skorzysta .z wielką przyjemnością  ,poniewaŜ Ŝyje 
zagadnieniami całego powiaty a gmina Dolsk stanowi integralna część 
powiatu . 
Starosta między innymi powiedział, Ŝe z duŜą przyjemnością zauwaŜył, 
Ŝe radni z zaciekawieniem wysłuchali wypowiedzi Dyrektora Szpitala  
odnośnie kondycji finansowej szpitala jak równieŜ wszelkich załoŜeń i 
reform jakie musza być przeprowadzone  w szpitalu aŜeby szpital mógł 
prawidłowo funkcjonować .  
 
Do zmian nie wszyscy  są przekonani  ale w tej chwili wiemy, Ŝe 
utrzymanie szpitala jest w tej chwili najwaŜniejsze ,tempo strat  jest w 
porównaniu w poszczególnych miesiącach duŜe  stąd wprowadzono juŜ 
szybkie zmiany a dotyczyły one przede wszystkim zwolnień 
pracowników . 
Nie chodzi nam tylko o podjecie odpowiednich uchwał które Państwu 
proponujemy ale szczególnie o to aŜebyście Państwo wiedzieli na 
bieŜąco co się w szpitalu dzieje  i w jakim stanie jest szpital .Pierwsze 
efekty juŜ są widoczne a naszym celem to przede wszystkim 
polepszenie jakości usług . 
 
Radny Zbigniew Kiel – wysłuchując tych wszystkich wypowiedzi z 
których jasno wynika, Ŝe nie które decyzje  juŜ zostały podjęte to czy 
nasze uchwały w tym maja jakiś sens  czy ich podjęcie lub niepodjęcie 
będzie brane pod uwagę. 
 
Radny Kazimierz Pepliński  
Słyszymy, Ŝe sytuacja szpitala jest katastrofalna i dlaczego nikt  
wcześniej o tym nie mówił ,czy nikt tego nie widział . 
Wiemy, Ŝe jest potrzebna kwota około 25 mln zł czy to obejmuje 
równieŜ zakup nowego sprzętu do szpitala i remont laboratorium . 
Z wypowiedzi Pana Dyrektora wynika ,Ŝe usługi  w szpitalu ulegną 
zmianie szczególnie jeŜeli chodzi o cenę czy wobec tego szpital nie 
otrzyma mniej funduszy z NFR. 
 
Dyrektor Grottel  wobec tych zmian nie ma Ŝadnych obaw  Ŝe będą  one 
dla nas niekorzystne ze względu na otrzymywane środki ,równieŜ 
pacjenci nie powinni odczuć  tych zmian niekorzystnie . 



 
Umowa z NFZ jest podpisana  dla całości usług . 
Natomiast jeŜeli chodzi o podejmowanie uchwał prze samorządy  to są  
one potrzebne z uwagi na to, Ŝe wyraŜają opinie  o proponowanych 
zmianach i na tej podstawie Starostwo będzie podejmowało dalsze 
uchwały . 
Przy zmianie uŜytkowania laboratorium nie będziemy zwracali Ŝadnych 
funduszy ,moŜe to być jedynie brane pod uwagę przy likwidacji 
oddziału  opiekuńczego  
W tej chwili szpital na pewnych procedurach zarabia / np. na oddziale 
wewnętrznym a na innych traci  / na zabiegach /. 
Te wyliczone 25 mln które nam brakują do dobrego funkcjonowania 
szpitala to jest wyliczone szacunkowo i to jest cała kwota  potrzebna w 
tej chwili na przekształcenie szpitala wraz z zakupami inwestycyjnymi . 
 
Radny Zbigniew Kiel – ponowił pytanie czy nasza uchwała jest 
potrzebna  i jakie to ma dalsze znaczenie na podejmowanie uchwał 
przez powiat . 
Co będzie jak Rada nasza podejmie negatywne uchwały . 
 
Glos w odpowiedzi zabrał Starosta Tadeusz Waczyński -  projekt 
uchwał powiatowych wymaga opinii wojewody oraz rad gmin, takie są  
wymogi . 
Wiemy, Ŝe w tym przypadku moŜe być równieŜ uchwała negatywna  
Jednak ostateczna decyzja naleŜy do Rady Powiatu  poniewaŜ tak mówi 
ustawodawca . 
UwaŜam, Ŝe dzisiejsze spotkanie nie miało tylko na celu wymuszenie 
od Państwa podjęcia jakiejkolwiek decyzji w tej sprawie  tylko miało na 
celu zapoznanie państwa  z działalnością szpitala. 
Natomiast jeŜeli o to czy wiedzieliśmy jaka jest sytuacja w szpitalu to 
poprzedni Dyrektor mało nam na ten temat mówił tak jak to jest w tej 
chwili robione  i wiemy, Ŝe podejmujemy się wspólnie z Dyrektorem 
bardzo trudnego zadania / chociaŜby w tej chwili sprawa zwolnień 
pracowników ,przecieŜ lepiej zatrudniać niŜ zwalniać / ale aŜeby coś 
naprawić  to od tego musieliśmy zacząć. 
JeŜeli chodzi o podejmowanie uchwał to te uchwały wyraŜają tylko 
opinie  a decyzja naleŜy do Rady Powiatu . 
Radny Bogdan Dolatowski -  w poprzedniej kadencji Rady /2 lata 
temu  
teŜ . wypowiadaliśmy się na temat szpitala  i nic z tego nie wyszło  jak 
to teraz będzie wyglądało  czy to są tylko puste słowa . 
 
Dyrektor Szpitala Tomasz Grottel -  wiemy ,ze nie sztuką jest coś 
zamknąć ,my nie mamy zamiaru nic zamykać tylko naszym celem jest 
naprawa tego wszystkiego ,wiemy, Ŝe oddział opiekuńczy jest 
potrzebny  ale chcemy to zastąpić takim oddziałem który będzie dobrze 
funkcjonować ale ten koszt nie jest  moŜliwy do pokrycia we własnym 
zakresie .   
Przykładem jest tu równieŜ funkcjonowanie pracowni tomograficznej 
,która jest tylko czynna 2 razy w tygodniu, tak nie powinno to 



funkcjonować przecieŜ ta pracownia jest bardzo potrzebna a koszt 
miesięczny utrzymania tej pracowni to 40 tys. . 
Czy nie byłoby lepszym rozwiązaniem wstawić ten tomograf do 
pracowni rentgenowskiej i robić to cała dobę . 
 
Marzeniem naszym to utworzenie centrum  chorób piersi ,gdyŜ 
widzimy ,Ŝe ta opieka jest bardzo zła  . 
Mamobusy nie załatwiają całej sprawy i powinno to wyglądać w ten 
sposób ,ze powinno to być robione kompleksowo do końca aŜeby  
kobiety nie musiały szukać pomocy po całej Polce . 
PrzecieŜ za taką ogólna opieka idą odpowiednie pieniądze . i z tego 
moŜna się utrzymać . 
W szpitalu szykują a się duŜe zmiany ,które jak juŜ zaznaczyłem nie 
zawsze sa popularne ,ale to w tej chwili jest jedyny sposób na 
polepszenie kondycji finansowej szpitala i dalsze utrzymanie się tej 
placówki . 
Radny Jacek Woroch – wysłuchując Pana wypowiedzi  uznaje, 
Ŝe przekonał mnie Pan do tej nowej wizji szpitala, tylko jest tu do Pana 
i Pana Starosty prośba aŜeby nasza opinia równieŜ była brana pod 
uwagę ,poniewaŜ jak juŜ tu powiedziano 2 lata temu tez 
dyskutowaliśmy na temat szpitala a wyniki widzimy jakie są 
Chcemy aŜeby nasz głos  tez się liczył i aŜebyśmy byli zawsze słuchani 
i dobrze zrozumiani .  
 
Starosta Tadeusz Waczyński – zgadzam się z Pana wypowiedzią ,ale 
w tej chwili to wygląda lepiej z uwagi na to, Ŝe w tamtych latach nic nie 
wskazano aŜeby tą sytuacje poprawić teraz widzimy, Ŝe pewne kroki 
juŜ zostały podjęte . 
Nie proponujemy a Ŝeby coś robić w ciemno ,jasno mówimy jaka jest 
wizja naprawy szpitala. 
To nie jest tylko  do zrobienia na rok wymaga to naprawy przez kilka 
lat ale wierze ,Ŝe to nam się uda i szpital będzie dobrze słuŜył nam 
wszystkim .  
Radna Renata Jankowiak – chciałabym wobec Pana wypowiedzi i 
dyskusji zapytać co by Pan zrobił 2 lata temu czy by Pan oddział 
zakaŜny zlikwidował czy nie . 
 
Dyrektor Tomasz Grottel – w ty okresie byłem  lekarzem wojewódzkim 
i trudno mi w tej chwili powiedzieć  jaką bym decyzję podjął. 
.Chciałbym jeszcze raz tu powiedzieć ,Ŝe szpital w Śremie został 
wybudowany  na większą ilość mieszkańców . 
W przyszłości czeka ten szpital restrukturyzacja ,trzeba usługi  
połączyć ze Środą i Gostyniem . 
Przykładem jest oddział zakaŜny który został wybudowany na kilka 
województw i w tej sytuacji utrzymanie tego oddziału nie miało 
Ŝadnych szans . 
Jednak przy likwidowaniu czegoś powinno cos nowego powstać . 
Natomiast koszt utrzymania  tego budynku to było marnotrawstwo 
pieniędzy  



Radna Renata Jankowiak – czy na tej bazie która teraz szpital posiada 
Pan by otworzył oddział opiekuńczy  
Dyrektor Szpitala – często się mówi ,Ŝe poprzednik Ŝle  pracował 
,nasuwa się jednak tutaj pytanie dlaczego tego budynku nie 
wyremontowano  wtedy koszty utrzymania  byłyby tez mniejsze  ,brak 
było odwagi decyzjalnej . 
 
Radna Renata Jankowiak -  na ile lat będą opierały wszelkie umowy 
dzierŜawne . 
Dyrektor Szpitala – mniej jak na 10 lat to jest niemoŜliwe  z uwagi na 
to, Ŝe wtedy trudno by było znaleść  inwestora ,który by chciał włoŜyć 
swoje nakłady na krótszy okres, gdzie na ogół nakłady zwracają się 
dopiero po 8 latach .  
Radna Renata Jankowiak – jak słyszeliśmy laboratorium ma prowadzić 
firma z Krakowa czy to jest polska firma . 
 
Dyrektor Szpitala – to jest firma o kapitale polskim z Krakowa   
/ w Polsce są tylko 4 takie firmy / firma proponuje nam stała cenę za 
usługi / 
Radna Janina Pawełczy – w tej chwili moŜna robić badania bez 
skierowania z odpłatnością  ,ile to będzie kosztowało gdy będą te 
badania wykonywane przez ta firmę . 
Dyrektor Szpitala – cena taka jak dziś ale nie wyŜsza tylko moŜe będzie 
jeszcze niŜsza . 
Z wypowiedzi Pana Dyrektora ,Ŝe w tej chwili będą wskazane dwie 
placówki które przejmą zadania oddziału opiekuńczego  ,są one jednak 
dość znacznie oddalone od Śremu ,jak to będzie w przyszłości . 
 
Dyrektor Szpitala – w tej chwili przy likwidacji musieliśmy wskazać 
inne szpitale  jednak jak juŜ powiedziałem oddział ten będzie 
utworzony na oddziale zakaŜnym.  
 
Radny Bogdan Dolatowski – jeŜeli mamy takiego gościa  na obradach 
Sesji jak Starostwa Powiatowy to chciałbym zadać pytanie dot. dróg 
 stan dróg powiatowych  ma duŜo do Ŝyczenia – czy w tym zakresie 
będzie cos robione w najbliŜszej przyszłości . 
 
Starosta Tadeusz Waczyński – w tej chwili bez funduszy europejskich 
stać nas tylko na tzw. łatanie dziur . 
 
Radny Marek Zyffert  poruszył jeszcze sprawę zwolnień  w szpitalu  co 
stanie się z tymi osobami które nie będą  mogły pójść na emeryturę  czy 
będą miały inne propozycje pracy . 
Dyrektor Szpitala Tomasz Grottel – to jest polityka kadrowa  i chcąc 
nie chcąc będą  dalsze zwolnienia – w szpitalu był ogólny przerost 
zatrudnienia  . 
Prawdopodobnie  przy tworzenia nowych oddziałów część osób będzie 
miało  zatrudnienie. 
 



Glos zabrał Burmistrz MiG Henryk Litka – w imieniu wszystkich 
podziękował Dyrektorowi Szpitala  i Staroście za udział w obradach 
Sesji  . 
Starosta Tadeusz Waczyński – zaproszenie z Panem Dyrektorem 
przyjęliśmy z radością z uwagi na to, Ŝe  tak jak juŜ powiedziałem 
słowo   jest lepsze od odpowiedzi pisemnych . 
Co do szpitala to bardzo chętnie z Dyrektorem skorzystamy z dalszych 
zaproszeń i będziemy informowali państwa na bieŜąco o wszelkich 
zmianach w szpitalu . 
 
Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski  w imieniu radnych 
podziękował zaproszonym gościom za udział w obradach Sesji  i 
chciałby aŜeby za tymi wszystkimi zmianami szły równieŜ zmiany dot. 
obsługi pacjentów ,gdyŜ kaŜdy z nas w pewien sposób korzysta z usług 
lekarzy ,czy szpitala a nie zawsze jest zadowolony i odpowiednio 
obsłuŜony . 
Przykłady kaŜdy by znalazł np. usługi wykonywane przez pogotowie i 
ambulatorium a lekarza rodzinnego .Nie zawsze to jest w odpowiedni  
sposób zgrane a zawsze cierpi na tym pacjent . 
 
Dyrektor Szpitala – tak Pan Przewodniczący ma tu duŜo racji ,gdyŜ są  
to  zadania które powinien wykonywać lekarz rodzinny a nie zawsze to 
tak róŜowo wygląda / szczególnie gdy to dotyczy godzin wieczornych .  
Przykłady  o których Pan mówi to my równieŜ o tym wiemy np. 
przyjeŜdŜa pacjent ze złamaniem ,poradnia chirurgiczna juŜ nie 
przyjmuje  , pogotowie nie chce chorego przyjąć a lekarz rodzinny juŜ 
nie pracuje . 
Wiem, Ŝe o takim przykładzie Pan mówił, ale zgodnie z przepisami tym 
powinien zająć się lekarz rodzinny  a Ŝycie pokazuje ,Ŝe tak nie jest . 
Zabierając głos Dyrektor podziękował za wszystkie cenne uwagi 
zgłoszone przez radnych  i zapewnił ,Ŝe chciałby na bieŜąco 
informować radnych a wszelkich poczynaniach z jego strony a 
dotyczących funkcjonowania pracy szpitala jak równieŜ poprawy usług. 
 
Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski stwierdził, Ŝe wobec 
braku dalszej dyskusji odnośnie funkcjonowania szpitala przeprowadza 
glosowanie nad projektem uchwały . 
Uchwała Nr  X/51/07 została zatwierdzona w następujący sposób  
za podjęciem uchwały głosowało  4 radnych  
 9 radnych wstrzymało  się od głosu 
Uchwała została zatwierdzona i stanowi zał nr 4 do protokołu . 
 
 b/wyraŜenia opinii o przekształceniu Szpitala w Śremie  w 
wyniku którego nastąpiłaby  Działu Pielęgnacyjno – Opiekuńczego  
 
Zabierając głos Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski 
powiedział, Ŝe te dwie uchwały zostały łącznie omówione zarówno 
przez Dyrektora Szpitala jak i Starostę w związku z powyŜszym 
przeprowadził głosowanie nad projektem uchwały  
 



Uchwała nr X/52/07 została zatwierdzona w następujący sposób 
Za podjęciem uchwały głosowało  6 radnych  
 7 radnych wstrzymało się od głosu . 
Uchwała została zatwierdzona i stanowi zał nr 5 do protokołu  
 
 
Ad.c/ w sprawie aneksu nr 1 do porozumienia miedzygminnego z 
dnia 7 grudnia 2004 roku w sprawie powierzenia gminie Śrem 
zadania związanego z prowadzeniem schroniska dla bezdomnych 
zwierząt i ochroną  przed bezdomnymi zwierzętami ,polegającego 
na rozbudowie i eksploatacji międzygminnego schroniska dla 
bezdomnych zwierząt w Gaju . 
 
Projekt uchwały przedstawił Mieczysław Gorwa Kierownik Referaty 
Gospodarczego ,który w uzasadnieniu powiedział ,Ŝe porozumienie 
międzygminne w sprawie powierzenia gminie Śrem zadania 
zawiązanego z prowadzeniem schroniska dla bezdomnych zwierząt w 
Gaju zawarte zostało w 2004 roku na czas nieokreślony . 
Wolę uczestnictwa w porozumieniu międzygminnego wyraziła gmina 
CZEMPIŃ. 
Przystąpienie do porozumienia międzygminnego gminy Czempiń 
spowoduje mniejszą partycypację w kosztach  utrzymania schroniska  . 
Wobec powyŜszego naleŜy dostosować zapisy porozumienia zawartego 
w 2004 roku . 
W związku z powyŜszym podjęcie niniejszej uchwały naleŜy uznać za 
uzasadnione . 
Radni nie dyskutowali na temat przedstawionej uchwały . 
Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski przeprowadził 
glosowanie nad projektem przedstawionej uchwały  
Uchwała Nr X/53/07 została zatwierdzona jednogłośnie 13 glosami i 
stanowi zał nr 6 do protokołu . 
 

ad/d zmieniająca uchwałę w sprawie budŜetu miasta i gminy 
na 2007 rok  

 
Projekt uchwały przedstawiła Pani ElŜbieta Juskowiak 

Skarbnik  Miasta i Gminy, która szczegółowo omówiła  wszystkie  
zmiany ,gdzie dochody zwiększa się o kwotę 152.894,-zł. 
Szczególnie dotyczy to kwoty 125.204,-zl z przeznaczeniem na 

zwrot części podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju 
napędowego wykorzystanego do produkcji rolnej przez producentów 
rolnych . 

Równocześnie 12.040,-zł z przeznaczeniem na naukę języka  
   Angielskiego w klasach pierwszych szkół podstawowych .  
   Radni do przedstawionego projektu uchwały nie wnieśli Ŝadnych  

zastrzeŜeń i uwag . 
Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie nad projektem 
uchwały  
Uchwała Nr X/54/07 została zatwierdzona jednogłośnie i stanowi 
 zał nr 7 do protokołu . 



 
e/ zaciągnięcia kredytu na sfinansowanie zadania inwestycyjnego 
„Zakup autobusu szkolnego „  
 
Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik MiG El Ŝbieta Juskowiak 
,która w uzasadnieniu powiedziała ,Ŝe w związku z moŜliwością 
uzyskania kredytu na korzystnych warunkach w banku prowadzącym 
obsługę budŜetu w wysokości 100.000,-zl z małym oprocentowaniem 
Burmistrz widzi zasadność podjęcia takiej uchwały, aby zapewnić 
bezpieczeństwo dzieciom dojeŜdŜającym do szkół. 
Obecny autobus dowoŜący dzieci do szkół jest juŜ znacznie zuŜyty i 
wymaga  ponoszenia duŜych nakładów na jego remont. 
Przewiduje się, Ŝe poŜyczka zostanie spłacona z dochodów własnych 
gminy w 8 ratach kwartalnych począwszy od 1 kwartału 2008 roku . 
 
Radni do projektu uchwały nie wnieśli Ŝadnych zastrzeŜeń . 
Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski stwierdził ,Ŝe wszyscy 
radni są zapoznani z tematem zakupu autobusu szkolnego tak ,Ŝe moŜna 
przystąpić do głosowania projektu uchwały . 
Uchwała nr X/55/07 została zatwierdzona jednogłośnie i stanowi  
zał nr 8 do protokołu  
 
ad.5Interpelacje i wnioski radnych  
 
Radny Szczepaniak Krzysztof  skierował pytanie do Pana Burmistrza 
odnośnie telekomunikacji i podłączenia  do internetu  . 
Czy w tej sprawie  juŜ coś wiadomo  
Burmistrz MiG Henryk Litka – osobiście zainteresowałem się tym 
tematem jednak nie uzyskałem zadawalającej odpowiedzi .  
Telekomunikacja nie będzie przeprowadzała sama tej inwestycji tylko 
liczy na wsparcie samorządu lokalnego 
Innych zapytań oraz interpelacji ze strony radnych nie było . 
 
Ad.6 Wolne glosy i wnioski . 

 
Brak dyskusji i wolnych głosów i wniosków. 
 
Ad.7 Zakończenie obrad Sesji  

 
Wobec braku dyskusji oraz wyczerpania się porządku obrad Sesji 
Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski podziękował 
wszystkim za udział i zakończył obrady X Sesji Rady Miasta i Gminy 
Dolsk .   
 
 
 
Protokolant     Przewodniczący Rady  
 
Stefania Gagat    Zbigniew Kierzkowski 

 


